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Particular Conditions of Sale

1.   Important information for potential buyers
1.1 The lots are offered for sale by Il Ponte - Casa d’Aste Srl, a company with registered office in Milan, Via Pontaccio 12 (20121), 
VAT and Milan Company Register no. 01481220133, fully paid share capital of Euro 34,320.00 (Il Ponte), acting in the name and 
on behalf of the Seller as agent with representation of the same, except for the cases in which Il Ponte is the owner of the lot. Seller 
means any individual or company owning the lot offered for sale by auction by Il Ponte. In any event (bids placed by phone and/or 
internet and/or online auctions include) sales are considered to be carried out within the scope of a public auction, therefore the buyer 
will not be entitled to any right of withdrawal,
1.2 The General Terms and Conditions of Sale and these Particular Conditions of Sale may be modified by means of a notice posted in 
the exhibition room or via an announcement made by the auctioneer before the auction begins. Potential purchasers should consult 
the site www.ponteonline.com (Website) to review them and to review the most current information on the lots in the catalogue and 
any possible different condition of sales for the specific auction.
1.3 These Specific Terms and Conditions supplement, without replacing, the General Terms and Conditions of Sale applicable to the 
relevant auction, which are available on the Website. For any matters not expressly addressed in this document, the General Terms 
and Conditions of Sale shall remain fully applicable.

2.   Bids submitted online
2.1 Online bids are governed by both the General Terms and Conditions of Sale, these Specific Terms and Conditions of Sale, and the 
‘Additional Terms for Submitting Online Bids’ available on the Website or upon request. In case of any discrepancies between the 
General Terms and Conditions of Sale and the ‘Additional Terms for Submitting Online Bids’, the latter shall prevail.
2.2 In case of participation in the auction and bid submissions carried out through platforms and/or websites other than Il Ponte Live 
platform, an additional commission  corresponding to 3% (for bids placed on the Drouot and Invaluable platforms) on the Hammer 
Price will be added as well as the commissions and expenses provided for by the present General Terms and Conditions of Sale.
 
3    Payment
3.1 If the lot is awarded, the buyer must pay Il Ponte Casa d’Aste s.r.l. the hammer price of the lot, i.e. the price at which the lot 
is awarded at auction by the auctioneer, in addition to the buyer’s premium calculated on the hammer price of each of the lot,  as 
follows:
• from € 0 to € 2.000=35% (VAT incl. if due)
• over € 2.001=28%  (VAT incl. if due)
in addition to any further amount due to Il Ponte provided for by the General Conditions of Sale (see #6.4) in connection to the award 
of the lot (amount due).



Il Ponte - Casa d’Aste S.r.l.
Palazzo Crivelli   Via Pontaccio, 12 20121 Milano   Tel. +39 02 86 31 41   Fax +39 02 72 02 20 83   info@ponteonline.com   www.ponteonline.com

C.F., P. IVA 01481220133  C.C.I.A.A. Milano  REA 1167476

Conditions Particulières de Vente

1.   Informations importantes pour les acquéreurs potentiels
1.1 Les lots sont proposés à la vente par Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l., société sise à Milan, 12, via Pontaccio (20121), Numéro de TVA 
et d’Inscription au Registre des Sociétés de Milan 01481220133, capital social entièrement libéré de 34.320,00 Euros (Il Ponte), qui 
agit au nom et pour le compte du Vendeur en tant que mandataire avec représentation de celui-ci, sauf dans les cas où il Ponte est 
propriétaire du lot. Par Vendeur on désigne la personne physique ou morale propriétaire du lot proposé à la vente aux enchères par 
Il Ponte. En tout état de cause (y compris pour toute enchère par téléphone et/ou par internet, et/ou pour toute vente aux enchères 
en ligne), la vente est considérée comme réalisée dans le cadre d’une enchère publique, sans droit de rétractation en faveur de l’Ac-
quéreur.
1.2 Les Conditions Générales de Vente et les présentes Conditions Particulières de Vente peuvent être modifiées au moyen d’un avis 
affiché dans la salle d’exposition ou à travers une annonce effectuée par le commissaire-priseur avant le début de la vente aux en-
chères. Les acquéreurs potentiels sont priés de consulter le site internet  www.ponteonline.com (Site) pour en prendre connaissance 
et pour prendre connaissance du catalogage le plus récent des lots dans le catalogue et les différentes conditions de vente pour la 
vente aux enchères spécifique.
1.3 Les présentes Conditions Particulières complètent, sans les remplacer, les Conditions Générales de Vente applicables à la vente 
concernée, disponibles sur le Site. Pour toute question non expressément régie par le présent document, les Conditions Générales de 
Vente restent intégralement applicables.

2.    Enchères en ligne
2.1 Les offres en ligne sont régies à la fois par les Conditions Générales de Vente, les présentes Conditions Particulières de Vente, 
ainsi que par les Conditions supplémentaires pour la soumission d’offres en ligne disponibles sur le Site ou sur demande. En cas de 
divergence entre les Conditions Générales de Vente et Conditions supplémentaires pour la soumission d’offres en ligne, ces dernières 
prévaudront.
2.2 En cas de participation à la vente aux enchères et d’enchères formulées par le biais de plateformes et/ou de sites internet autres 
que la plateforme Il Ponte Live, une commission supplémentaire de 3% (pour les enchères formulées sur les plateformes Drouot et In-
valuable) sur le prix d’adjudication sera appliquée et due, en plus des commissions et frais déjà prévus dans les Conditions Générales 
de Vente.  
 
3    Paiement
3.1 Si le lot est adjugé, l’Acquéreur doit payer à Il Ponte le prix d’adjudication du lot, en plus de la commission d’achat calculée sur 
le prix d’adjudication de chaque lot et égale à :
• de 0 à 2.000 €=35% (compris la TVA si elle est due)
• au-delà de € 2.001=28% (compris la TVA si elle est due)
et en plus du paiement de tout autre montant qui pourrait être dû à Il Ponte conformément aux présentes Conditions Générales de 
Vente (voir aussi § 6.4) et lié à l’attribution du lot (Montant dû).


